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Möte med styrelsen för uppföljning av 2013 års 
Stockholmsöverenskommelse 
Torsdagen den 15 oktober 2015, kl 12.00-14.00 
 

Närvarande: 

Hans Rode, ordförande    

Hans-Erik Malmros, ledamot   Sara Catoni, ersättare 

Ingela Lindh, ledamot   Anette Scheibe Lorentzi, ersättare 

Lena Dahlstedt, ledamot   

Kristina Tidestav, ledamot   Sune Ericsson, ersättare 

Christina Rapp Lundahl, ledamot  Emelie Grind, ersättare 

Riggert Andersson, förvaltningschef FUT/SLL 

Lars Wogel, sekreterare Trafikverket 

 

1. Mötet öppnas 

Ordförande Hans Rode hälsade välkommen till mötet.  

 

2. Lägesrapport Landstinget avseende utbyggnaden 

Riggert Andersson redogjorde för genomförandet av tunnelbaneutbyggnaden. 
Förvaltningens tertialrapport lades till handlingarna med nedanstående 
kommentarer. 

För delsträckan Odenplan – Arenastaden pågår beredning inför beslut om 
lokalisering inom landstinget. Styrelsen noterade särskilt betydelsen av att följa 
avtalet i alla punkter. Fem skäl för detta: 

 Avtalet är en helhet, ingen del kan brytas ut utan att avtalet i sin helhet 
prövas på nytt 

 Förändrat utförande/kostnad i någon del har påverkan även på andra 
delar av projektet 

 Tidplanen är anpassad till andra investeringar, förändringar som 
medför försening ger följdkonsekvenser 

 Utformning är vald för att Arenastaden ska kunna tömmas på viss tid 
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 Avtal mellan kommuner och fastighetsägare utgår från att tidplanen ska 
hållas 

 

Tidplan för öppnande av station vid Norra stationsområdet kan komma att 
behöva justeras. Styrelsen gav Förvaltningen för utbyggd tunnelbana i uppdrag 
att till kommande styrelsemöte återkomma med förslag till detaljerad tidplan 
samt med förslag till åtgärder för att minimera förseningen. 

Styrelsen beslutade att senarelägga tidpunkten för undertecknade av 
genomförandeavtal för tunnelbana till Barkarby samt Arenastaden till den 31 
december 2015. Styrelsen noterade särskilt att detta inte medför någon försening 
i genomförande av delprojekten. 

 

3. Lägesrapport kommunerna avseende bostadsutbyggnaden 

Stockholm, Nacka, Solna och Järfälla redogjorde för pågående planläggning och 
övriga förberedelser för bostadsbyggande enligt avtal. Kommunernas 
tertialrapporter lades till handlingarna. 

 

4. Styrelsens beslut om rapport 2:a tertialet 

Styrelsen godkände uppföljningsrapport för andra tertialet 2015. I rapporten 
konstateras att det sammantaget inte finns något som tyder på att avvikelser mot 
träffat avtal inträffat. 

 

5. Sverigeförhandlingens arbete 

Ordföranden informerade om Sverigeförhandlingens uppdrag och pågående 
arbete. 

 

6. Övriga frågor 

Ordförande berättade att han tillsammans med Hans-Erik Malmros, Riggert 
Andersson och Helena Sundberg varit på Näringsdepartementet i augusti och 
redovisat att genomförandet av tunnelbaneutbyggnaden följer avtal. 
Näringsdepartementet önskar få återkommande rapporter om projektets 
genomförande. 

Ordförande avtackade Riggert Andersson som slutar som förvaltningschef på 
FUT vid årsskiftet. 

 

7. Nästa möte  

Torsdag den 11 februari 2016 kl 12.00 – 14.00    

På Word Trade Center. Sallad serveras 11.30. 

Underlagsrapporter sändes till sekretariatet senast den 1 februari 

Följande mötestider beslutades för kommande möten: 
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 Fredag den 27 maj 2016 kl 12.00-14.00 

 Torsdag den 13 oktober 2016 kl 12.00-14.00 

 Onsdag den 15 februari 2017 kl 12.00-1400 

 

8. Avslutning 

Ordförande tackade för deltagandet i dagens möte och förklarade detsamma 
avslutat. 

 

 

 

Ordförande   Sekreterare 

Hans Rode   Lars Wogel 

 


